
Ripoll exigeix seguretat addicional al pas a nivell del passeig

Ragull

L'alcalde diu que l'exc�s d'administracions implicades en la l�nia de tren �s

un llast per la resoluci� del problema

RIPOLL | X.V.

L'Ajuntament de Ripoll ha demanat a Adminitrador d'Infraestructures Ferroviaries (ADIF) un estudi de seguretat

al pas a nivell del passeig Tom�s Ragull. El detonant de la petici� ha estat la mor t d'un jove que travessava el pas

el passat 29 d'abril. La demanda formal de mesures de seguretat addicionals va tenir lloc fa pocs dies i la va fer

l'alcalde de Ripoll, Jordi Munell (CiU). El batlle va fer la petici� en una reuni� a 4 bandes: l'Ajuntament, ADIF

(titular de la infraestructura), RENFE (titular dels trens) i la Generalitat (titular de la l�nia traspassada).

Abans de la reuni�, Munell va ser entrevistat a la Xarxa, comunicaci� local. "Com �s possible que una l�nia de

ferrocarril a f inals del segle XXI tigui 4 responsables?", va demanar. Despr�s, es va centrar amb el titular de la

infraestructura ADIF. "El tema �s que tenim un pas urb�, amb una boca de t�nel al mig de Ripoll". Va afegir: "aqu�

�s on, malgrat la senyalitzaci�, i que, segons ADIF compleix les normatives, tenim el problema. Munell va reblar

que l'accident fa que siguin necess�ries mesures addicionals que impedeixin el tr�nsit de vianants quan el pas

est� tancat.

Va centrar l'origen del problema en l'excessiu temps de tancament del pas. "Es tanca molt aviat i s'obre tard -va

afegir-. Hi ha d hagut dies, en qu� hem estat 20 i 25 minuts amb el pas a nivell tancat". Segons ell, el resultat de

tanta estona de tancament �s la impaci�ncia dels vianants i dels ciclistes. "No tenen paci�ncia i passen", va dir.

Aix�, va demanar agilitat en el temps de tancament.

A m�s., va demanar una ampliaci� de la vorera, una millora del pas de vianants i una barrera pr�pia del pas de

vianants. En aquest sentit, va dir: "ha de quedar ben diferenciades la cal�ada de vehicles, de la de vianants".

Despr�s de la reuni� a 4 bandes, Munell es va mostrar satisfet i va indicar que els representants d'ADIF s'havien

mostrat receptius a la petici� d'un estudi, que ha de ser f inan�at pel Ministeri de Foment.
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